



我們邀請你們來參加
**特殊教育
 家長展覽會**

The Office of Diverse Learner Supports and Services (ODLSS) and the Mayor's Office for People with Disabilities (MOPD) invite you to attend the 2017 Parent Empowerment EXPO. This important event is a special education and disability resource fair for parents, family members and caregivers of Chicago Public Schools students, ages 3-21, receiving special education services.

芝加哥教育署多元學習支援與服務辦事處 (ODLSS) 和市長的殘疾人士辦事處 (MOPD) 邀請您參加 2017 年度的特殊教育家長展覽會，這一重要活動是為芝加哥公立學校年齡 3-21 歲，接受特殊教育服務的學生家長，家庭成員和照顧者提供特別教育和殘疾人資源的交流會。

<p>Date 日期: <i>May 20, 2017 5-20-2017</i> Parent Registration 家長登記: 上午 8:30 am Event Start Time 節目時候: 上午 9:00 am Event End Time 節目結束: 下午 1:00 pm LUNCH IS PROVIDED (PIZZA)! 有薄餅午餐供應</p>	<ul style="list-style-type: none"> - Meet with community agencies 和社會服務機構見面 - Attend workshops on disability related topics 出席有關殘疾人士議題的研討會 - Attend the IEP and Transition clinic 出席特殊教育和過度的安排 <p>**Contact ODLSSTransition@cps.edu with questions** 任何問題請電郵: ODLSSTransition@cps.edu</p>	<p>Parents must register online to attend the event! The link is below http://bit.ly/2peiGT4</p>
--	--	--